
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 22. april 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1164 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1164:  

”Hvor mange penge har man siden de særlige pladser blev etableret, brugt på tomme 

pladser og manglende aktivitet? Der henvises til artiklen https://www.tv2east.dk/re-

gion-sjaelland/psykiatriledelse-om-alvorligt-paabud-vividste-ikke-at-det-var-saa-kriti-

sabelt” 

 

Svar: 

I begyndelsen af juni 2021 offentliggøres en evaluering af de særlige pladser i psyki-

atrien, som er udarbejdet af VIVE, Det Nationale Forsknings- og Analysecenter for 

Velfærd. I evalueringen vil det bl.a. fremgå hvor mange midler, der er blevet anvendt 

til ledige særlige pladser i psykiatrien.  

 

Jeg oversender evalueringen til udvalget, så snart evalueringen offentliggøres.  
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Magnus Heunicke      /      Sofie Dencker 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 20-05-2021 

Enhed: FOPS 

Sagsbeh.: DEPSDE 

Sagsnr.: 2108063 

Dok. nr.: 1730125 

 

Sundhedsudvalget 2020-21
SUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 1164

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

